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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Rasim Halilović (IDS-ISU) je na 28. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 2. listopada 2024. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Ja imam jedno pitanje u vezi naselja Starci, ulica Pulska. Znači, to vam je glavna cesta Rijeka-
Pula, Pula-Rijeka. Tu je jako prometno mjesto i zaista velikom se brzinom vozi. Primjećujem 
da je tamo policija često, ali svejedno nema nekog utjecaja jer je vapaj ljudi tamo da teretnjaci 
naročito ovi koji brzo voze. Vjerovali ili ne, u tih sto metara, znači 120, 150 metara, tamo vam 
je devet izlaza ili ulaza, devet. Znači na onako maloj razdaljini jako veliki broj izlaza i trebalo bi 
što hitnije ondje potražiti neko rješenje da se stvarno uspori promet. Stručnjaci znaju što se 
mora napraviti.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Slažem se sa konstatacijom. Možda samo da ponovim povijest jer je bitno znati. Znate gdje 
sam prije sedam godina radio, dvadeset godina karijere, u HEP-u. HEP kada je napravljen 
1977. je bila zadnja zgrada. Bio je na rubu grada. I onda je ta Pulska ulica u naselju Starci, u 
biti državna cesta DC66 je bila cesta koja je prolazila rubom grada. U međuvremenu puno se 
toga tamo izgradilo. Postala je to servisna zona, jedno lijepo naselje se napravilo i danas 
imamo još uvijek državnu cestu, više ne na rubu grada nego imamo državnu cestu koja prolazi 
gradom, šta znamo da nikako ne smije biti tako. Konačno jedino pravo rješenje, što sam rekao 
zadnji put, da se nakon benzinske crpke INA, dolazimo u pravcu Rijeke, desno, na onoj velikoj 
livadi, kod Košljeta, kako kažu labinjani, probije cesta skroz na spomenik palim borcima, na 
onom velikom zavoju prema naselju Raša. To je to konačno rješenje koje moramo svi skupa 
da tako kažem izlobirati i odraditi, a privremeno rješenje je postavljanje kamera. Ovo prvo će 
se desit, pitanje je kada, a ovo drugo, jednostavno nešto što nije u nadležnosti grada, to svi 
dobro znate. Drago mi je da se na Gradskom vijeću priča o tome. Tu je sa nama danas i Oliver, 
gospodin iz Ministarstva unutarnjih poslova, može i on malo o tome. Trenutno smo uspjeli na 
području naselja Kapelica postaviti jednu kameru na trošak grada, iako je ono županijska 
cesta. Ovdje pričamo o državnoj cesti. Sada dolazimo do onog pitanja svih pitanja. Sigurnost 
građana i prometa je na prvom mjestu, apsolutno da, samo do kada mi kao grad možemo 
krpati sve ostale. Ukoliko kažemo da je to prioritet, izdvojit ćemo tih 40, 50.000 eura iz 
proračuna, uplatiti, MUP će postaviti kameru po njihovi tehničkim uvjetima, užancama, i ulazi 
to u sustav MUP-a, oni naplaćuju kazne, to je tako u državi, to mijenjat ne možemo. Ovo je 
vjerojatno trenutno, ja bi se usudio reći, možda i najbitnija kamera koja bi se trebala postaviti 
na području grada, samo je pitanje koliko mi možemo sebi dozvoliti da se raširimo van naših 



okvira i preuzimati nadležnost od svega ostaloga. Policija bude na prometnici, znam da dečki 
budu gore, ali imaju i puno drugih lokacija za obilaziti i pitanje je koliko fizički stignu. Tako da 
će vjerojatno biti to rješenje samo je pitanje da li ćemo uspjet sa državnom dogovoriti ili ćemo 
morati ići u financiranje. Da kupimo vrijeme i da spasimo nečiji život.“   
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